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Konformitätserkläru n g - RoHS-Richtl i n ie (201 1 I65|EU, 201 5/863/E U )

Unsere Produkte enthalten keine Substanzen, die eine Registrierung notwendig machen. Somit bestätigen wir
die Konformität unserer Produkte entsprechend der RoHS-Richtlinie 20111651EU bzw. 2015/863/EU des
Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe
ohne Ausnahmen der Anhänge lll+lV in Anspruch zu nehmen.

Konform itätserkläru ng - REAG H -Verord n u n g (1 907/2006)

Unsere Produkte enthalten keine Substanzen, die eine Registrierung notwendig machen oder auf der Liste der
SVHC Stoffe stehen. Somit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der REACH-
Verordnung 190712006 des Europäischen Parlaments und des Rates zur Registrierung, Bewertung, Zulassung
und Beschränkung chemischer Stoffe.

Unsere Materiallieferanten garantieren bei der Herstellung der Rohstoffe und Halbfabrikate, nur Substanzen
einzusetzen, welche der REACH-Verordnung entsprechen. Für die Richtigkeit der Lieferantenangaben
übernehmen wir keine Gewähr.

Declaration of Gonformity - RoHS-Directive (20111651EU , 2015/863/EU)

Our products contain no substances, which necessitate registration. Therefore, we confirm the conformity of our
products according to the RoHS directive 20111651EU and 2015/863/EU of the European Parliament and Council
on the restriction of the use of certain hazardous substances without making use of the exceptions of the
annexes lll+lV.

Declaration of Gonformity - REAGH-Regulation (1 907/2006)

Our products contain no substances, which necessitate registration or are listed add to the SVHC list. Therefore,
we confirm the conformity of our products according to the REACH regulation 190712006 of the European
Parliament and the Council concerning the Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals.

Our material suppliers guarantee that they are using only substances in accordance with the REACH regulation
to produce raw materials and semi-finished products for us. We accept no liability for the correctness of the
supplier information.
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